
Referat bestyrelsesmøde 08-02-2024

Tilstede : Jimmy, Pernille, Nikolaj, Heidi H, Lisa
Fraværende: Linette, Camilla

Nyt fra ledelsen:
Tobias skal ud og rejse og er tilbage i Juli. Rasmus kommer til at være vikar.
Rashia stopper den 17. marts da hendes vikariat ophører. Så kommer der en ny pige som
hedder Cecilie og hun vil være i huset indtil 18. marts hvor Daria vil komme tilbage.

Sabina den nye pædagog er startet og faldet godt til i Vallø Børnehus.

2024 er fyldt op med børn og Heidi er begyndt at dele pladserne ud for 2025.

Der kommer til at være en stor skolegruppe på hele 14.

Louise B har været på AMR kursus og der bliver snarest taget fat i arbejdet.
Lisa har været på kursus som fagligt fyrtårn.

Der er accepteret tilbud på lovpligtig ventilation og vi afventer at firmaet kan gå i gang med
arbejdet.

Der har været yderligere skader på kloakkerne på parkeringspladsen, så vi afventer, om
forsikringen dækker skaderne, ellers vil udbedringen koste 30.000 kr.

Renovationen for erhverv er blevet privatiseret på Stevns, så vi har bestilt afhentning af
affald, som også er en post som vil blive tilføjet i budgettet.
I denne forbindelse vil der også blive indført affaldssortering i Vallø Børnehus.

Nyt fra personalet:
Januar til april bliver der arbejdet med kommunikation mellem børnene og der er blevet sat
piktogrammer op i mellemgangen så børnene kan se hvad de kan lave i løbet af dagen.
Marts måned bliver der igen arbejdet med Fri for mobberi.

Budget:
Vi afventer at LDD færdiggøre regnskabet for 2023.

Eventuelt:
Efter næste generalforsamling vil bestyrelsen blive tilmeldt bestyrelseskursus, som afholdes
en aften i efteråret i samarbejde med LDD.

Vi arbejder videre med emnet om at gøre legepladsen offentlig, med det primære formål at
kunne søge flere fonde så vi kan få etableret en ny legeplads.


